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前言

　　《研究生英语读写译教程》为“研究生英语系列教材”之一，依据《非英语专业研究生英语教学
大纲》的要求和研究生英语教学特点进行设计和编写，旨在通过读、写、译相结合的教学实践，培养
非英语专业研究生的英语综合应用能力。
本教程包含上、下两册，内容难度和学习重点有所不同，可用于研究生阶段两个学期的英语教学，也
可由教师根据学生的实际水平选择使用。
　　《研究生英语读写译教程》每册8个单元，每单元均含3个模块：阅读模块、翻译模块和写作模块
。
阅读模块有A和B两篇课文，课文中的生词、词组、注释及作者介绍，以及针对阅读技巧和课文理解的
实用练习。
翻译模块提供翻译理论的介绍和翻译技巧的讨论，并配有针对性很强的翻译练习。
写作模块介绍各种应用文（尤其是与研究生学习和生活紧密相关的应用文）的写作规范及写作技巧。
该模块剔除深奥繁琐的写作理论，取而代之的是简洁的写作要点说明，并配有写作范本，使学习者可
以在短时间内掌握各种应用文的写作要领。
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内容概要

　　《研究生英语读写译教程（下册）》旨在通过读、写、译相结合的教学实践，培养非英语专业研
究生的英语综合应用能力。
本教程包含上、下两册，内容难度和学习重点有所不同，可用于研究生阶段两个学期的英语教学，也
可由教师根据学生的实际水平选择使用。
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书籍目录

Unit OneText A The End of SomethingText B When Goodness Isnt Good EnoughTranslation （ IX ）Writing
IXUmt TwoText A The Pleasures of IgnoranceText B The Virtue of IdlenessTranslation （ X ）Writing （ X 
）Unit ThreeText A Exercise Is a State of MindText B Soccer Gets SexyTranslation （XI）Writing （XI）Unit
FoourText A Rags to Rags, Riches to RichesText B Power vs PovertyTranslation （XH）Writing （Ⅶ）Unit
FiveText A Teaching Our Children about EvilText B What Is a Freethinker and Why Does It MatterTranslation （
Ⅶ）Writing （Ⅶ）Unit SixText A The Coming Trade WarsText B Outline of Remarks on Dollar
PerspectiveTranslation （XIV）Writing （XIV）Uint SevenText A Whose Art Is It？
Text B Making Room for ArtTrans]ation（XV）Writing XV）Uint EightText A Commercialism and Newspaper
QualityText B Political CultureTranslation （XVI）Writing （XVI）
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章节摘录

　　Opportunity is the crux of the American idea. Opportunity is what the New world has always
represented:struggle,risk,self- determination, and the hope of spiritual and material progress. Even now, to new
immigrants, that of something like it is the pull——and for them at least, it is no false promise. If you move to
America, you move up, and this is true whether you are rafting across the Rio Grande or negotiating the hazards of
the HIB visa program. British emigrants（I am one ）are fond of Spain and the United States. They go to Spain to
retire; they come here to rise to new challenges. This lure, barely diminished after more than three centuries,hasever
beenan incalculablesource of national strength.　　But is America any longer a land of opportunity for the people
born here？
 The evidence, such as it is, points to a surprising and dispiriting answer: no, not especially.　　The idea that
America is exceptional in its material opportunity is deeply lodged in the culture.For as long as the country had a
western frontier with territory beyond, internal migration was just as bold a venture as crossing the ocean had been
for the first settlers.
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